
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 2. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 98
Kan ministeren oplyse, hvordan det er muligt for barmarksværkerne, som
blandt andet illustreret af fjernvarmeværket i Skævinge, at have samme store
underskud/gæld flere år i træk, når underdækning i henhold til Varmeforsy-
ningsloven skal indregnes i priserne i det næstfølgende regnskabsår?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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